

التاريخ: ١٣ نوفمبر ٢٠٢٢م

الافاضل / بورصة مسقط المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

**EXTENSION OF TARGETED LONG STOP DATE FOR THE SALE and LEASEBACK OF OMANTEL'S PASSIVE TOWERS INFRASTRUCTURE TO HELIOS TOWERS**

**تمديد التاريخ المستهدف لإستكمال أشتراطات نفاذ إتفاقية بيع البنية الأساسية غير النشطة لأبراج الاتصالات التابعة لعمانتل إلى شركة هيلوس تاورز**

On May 11, 2021, Omantel announced that it had entered into an agreement to sell its passive mobile towers infrastructure assets to Helios Towers plc., subject to conditions precedent to conclude the sale process.

أفصحت عمانتل في ١١ مايو ٢٠٢١م عن إبرامها إتفاقية لبيع وإعادة استئجار أصول البنية الأساسية غير النشطة لأبراج الاتصالات المتنقلة إلى شركة هيلوس تاورز بي إل سي ، مع مراعاة الشروط المسبقة لإتمام عملية البيع .

Omantel and Helios Towers have made significant progress in satisfying the closing conditions for the Acquisition, including securing approval from the Telecommunications Regulatory Authority of Oman. Omantel and Helios Towers, anticipates that completion will take place in the next few weeks.

وقد حققت عمانتل وشركة هيلوس تاورز تقدماً ملحوظاً في تلبية شروط الإغلاق لعملية الاستحواذ، بما في ذلك الحصول على موافقة هيئة تنظيم الاتصالات في سلطنة عمان. وتتوقع عمانتل وشركة هيلوس تاورز أن يتم الانتهاء خلال الأسابيع المقبلة.

Omantel and Helios Towers plc are continuing to work to satisfy the outstanding conditions and have agreed to extend the long-stop date for the sale from 11 November 2022 to 24 November 2022.

وإذ تواصل عمانتل وشركة هيلوس تاورز بي إل سي العمل معاً على استيفاء ما تبقى من الشروط المتعلقة لنفاذ الإتفاقية ، حيث تم الاتفاق على تمديد التاريخ المستهدف لاستكمال أشتراطات نفاذ البيع من ١١ نوفمبر ٢٠٢٢م إلى ٢٤ نوفمبر ٢٠٢٢م.

  
أمانة سر الشركة  
